

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ СТАТЕЙ И ПЕРЕВОДЧИКАХ
About the authors of the articles and translators

АЛЫМОВА ЕКАТЕРИНА ВЛАДИМИРОВНА – преподаватель Астраханского филиала Южно-Российского гуманитарного института.

ALYMOVA EKATERINA VLADIMIROVNA – Lecturer of Astrakhan Branch of Southern Russian Institute for the Humanities.

БУДАЕВ ЭДУАРД ВЛАДИМИРОВИЧ – кандидат филологических наук, старший преподаватель кафедры иностранных языков Нижнетагильской государственной социально-педагогической академии.

BUDAEV EDUARD VLADIMIROVICH – Candidate of Philology, Senior Lecturer of the Chair of Foreign Languages, Nizhny Tagil State Social Pedagogical Academy.

ВОЛКОВА НИНА ИЗОСИМОВНА – кандидат филологических наук, доцент кафедры русского и коми языков Коми государственного педагогического института.

VOLKOVA NINA IZOSIMOVNA – Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Russian and Komi Languages, Komi State Pedagogical Institute.

БОРОШИЛОВА МАРИЯ БОРИСОВНА – кандидат филологических наук, доцент кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

VOROSHILOVA MARIA BORISOVNA – Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ГРИГОРЬЕВА НАДЕЖДА ИГОРЕВНА – аспирант кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

GRIGORIEVA NADEZHDA IGOREVNA – Post-graduate Student of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ДЗЮБА ЕЛЕНА ВЯЧЕСЛАВОВНА – кандидат филологических наук, доцент кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

DZUIBA ELENA VYAPHESLAVOVNA – Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ДОКУЧАЕВА РАИСА МИХАЙЛОВНА – кандидат филологических наук, доцент кафедры методики преподавания русского и коми языков Коми государственного педагогического института.

ДОКУЧАЕВА РАИСА МИХАЙЛОВНА – Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Methods of Teaching Russian and Komi Languages, Komi State Pedagogical Institute.

ДОЦЕНКО ЕЛЕНА ГЕОРГИЕВНА – доктор филологических наук, профессор кафедры русской и зарубежной литературы Уральского государственного педагогического университета.

DOTSENKO ELENA GEORGIEVNA – Doctor of Philology, professor of the Chair of Russian and Foreign Literature, Ural State Pedagogical University.

ЕРМИНА СВЕТЛАНА АЛЕКСАНДРОВНА - кандидат филологических наук, доцент кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

EREMINA SVETLANA ALEKSANDROVNA - Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ЖЕ ЛИ – аспирант Симферопольского государственного университета (Украина).

ZHE LI – Post-graduate Student, Simferopol State University (Ukraine).

ЖУРАВЛЕВА ОЛЬГА НИКОЛАЕВНА – кандидат филологических наук, доцент Вятского государственного гуманитарного университета (г. Киров).

ZHURAVLEVA OLGA NIKOLAYEVNA – Candidate of Philology, Associate Professor, Vyatka State University of Humanities.

КАРИМОВА РИММА ХАТИПОВНА – кандидат филологических наук, доцент Стерлитамакской государственной педагогической академии.

KARIMOVA RIMMA KHATIPOVNA – Candidate of Philology, Associate Professor of Sterlitamak State Pedagogical Academy.

КРАСИЛЬНИКОВА НАТАЛИЯ АЛЕКСЕЕВНА – кандидат филологических наук, доцент Уральского государственного педагогического университета.

KRASILNIKOVA NATALIA ALEKSEEVNA – Candidate of Philology, Associate Professor, Ural State Pedagogical University.

ПОПОВ ЛЕОНИД НИКОЛАЕВИЧ – кандидат педагогических наук, доцент Российского государственного профессионально-педагогического университета.

POPOV LEONID NIKOLAYEVICH – Candidate of Pedagogy, Associate Professor, Russian State Professional Pedagogical University.

ПОПОВА ЭЛЬВИРА ЮРЬЕВНА - кандидат филологических наук, доцент кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

POPOVA ELVIRA YURIEVNA - Candidate of Philology, Associate Professor of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

РУЖЕНЦЕВА НАТАЛЬЯ БОРИСОВНА – доктор филологических наук, профессор кафедры риторики и межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

RUZHENTSEVA NATALIA BORISOVNA – Doctor of Philology, Professor of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ШУСТРОВА ЕЛИЗАВЕТА ВЛАДИМИРОВНА – кандидат филологических наук, докторант кафедры межкультурной коммуникации Уральского государственного педагогического университета.

SHUSTROVA ELIZAVETA VLADIMIROVNA - Candidate of Philology, Doctoral Student of the Chair of Rhetoric and Intercultural Communication, Ural State Pedagogical University.

ЯМБАРШЕВА ЕЛЕНА ГРИГОРЬЕВНА – преподаватель Уральского филиала Московского государственного университета сервиса.

YAMBAR SHEVA ELENA GRIGORIEVNA – Lecturer of the Ural Branch of Moscow State University of Service.